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Voorzitter, 

Het bos is van ons allemaal. Om daar ook een uiting aan te geven is er een en ander veranderd 
het afgelopen jaar. Het speelbos is geopend waar kinderen kunnen genieten van spelen in de 
natuur. Ook is de Waarderhout verdeeld in twee zones, één waar je alleen met de hond 
aangelijnd mag komen en één waar de honden kunnen loslopen zodat zij lekker kunnen 
uitrennen.  

De sondering voor honden heeft bij hondenbezitters nogal wat losgemaakt.  
Wij worden benaderd door onze burgers over de situatie in het bos. Daarbij gaat het soms om 
hondenbezitters die zelf niet meer goed te been zijn, soms om de hond die oud is en niet meer 
makkelijk beweegt.  
De enige parkeerplaats is aan de Rustenburgerweg. De honden moeten dan een flink stuk door 
het aanlijn gedeelte voor zij los kunnen lopen.  
De zeggenschap van het bos ligt bij Staatsbosbeheer. Aan de Beukenlaan is geen 
parkeergelegenheid en daar ligt juist het losloopgebied voor honden. Een goede bereikbaarheid 
van het bos is belangrijk voor iedereen. Het lijkt ons dus wenselijk ook aan de Noordkant van het 
bos parkeerplaatsen te realiseren. 

Kan het college bij Staatsbosbeheer er op aandringen een ingang met parkeergelegenheid te 
creëren aan de Beukenlaan?  

Is het mogelijk parkeerplaatsen op gemeentegrond te creëren  dicht bij de Noordelijke ingang van 
het Waarderhout? 

Fractie HOP 
 
 

 
 
Beste griffie, 
 
Hierbij een vraag voor het vragenhalfuurtje van de raadsvergadering op 18 februari 2014. 
 
De woningen aan het Gerard Douplantsoen, achter Hugo-Oord, zijn al een tijd terug gesloopt. 
Waarom er nog steeds geen nieuwbouw is dat weten we, wijzigingen in het landelijke 
vergoedingenbeleid maakten het noodzakelijk de plannen aan te passen. Wat is de stand van 
zaken van deze plannen? 
 
Het braakliggende terrein is afgezet met hekken, ook daar hebben we begrip voor. Maar door het 
plaatsen van de hekken is een bankje onbereikbaar geworden voor voetgangers die even willen 
uitrusten of graag even buiten willen zitten. De bewoners van Hugo-Oord en andere senioren uit 
de omgeving maakten er altijd goed gebruik van. Omdat het hek nu vlak voor het bankje staat is 
het, lijkt ons, een kleine moeite om het hek op die plek iets naar achteren te zetten. Daarmee 
kunnen er nog steeds geen onbevoegden het braakliggende terrein op komen maar wordt het 



bankje wel weer bruikbaar. Wilt u het gesprek aangaan met degene die het hek geplaatst heeft 
en verzoeken het openbare bankje weer toegankelijk te maken? 
 
 
Groeten, Annette Valent 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Beste Griffie, 
  
ten behoeve van het vragen halfuur zou ik graag namens Burgerbelang de volgende vragen 
willen stellen. 
  
met betrekking tot het op handen zijnde vertrek van rozenkweker Zuurbier aan de Jan Glijnisweg 
de volgende vragen; 
a. is het bekend dat Zuurbier weg gaat? 
b. gaat Zuurbier naar een andere lokatie binnenheerhugowaard? 
c. geeft Zuurbier recht op compensatie? 
d. aan welke voorwaarden dient Zuurbier daarvoor te voldoen? 
e. wat is de status van dit alles? 
  
met vriendelijke groet, 
  
Ad Jongenelen  
Fractie Burgerbelang 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Beste Liesbeth. 
 
Ik een aantal vragen voor het vragenhalfuurtje van de Raad aanstaande dinsdag. De vragen 
hebben te maken met de brief van Amigo Plant bv die wij allemaal hebben gekregen. 

1. Was het college op de hoogte van de gevaren voor het kassenbedrijf als er volkstuinen 
zouden komen? 

2. Zo ja, Waarom is dat niet gecommuniceerd met de Raad? 
3. Heeft het college contact opgenomen met Amigo Plant bv om over deze situatie te spreken en 

wat is de uitkomst van dit overleg geweest? 
4. Vindt het college dat de verplaatsing naar dit gebied (ook nog met AC-bestemming) doorgang 

kan vinden? 
5. Indien verplaatsing naar dit gebied wordt afgeblazen, wat zijn dan de consequenties? 
 
Met vriendelijke groet. 
Theo Mars 
raadslid VVD 


